

**School Buses Regulation, amendment**

---

Regulation 175/2006  
Registered September 5, 2006

**Manitoba Regulation 465/88 R amended**

**1 The *School Buses Regulation, Manitoba Regulation 465/88 R*, is amended by this regulation.**

**2(1) Clause 4(b) is amended by striking out "and" at the end of subclause (ii), adding "and" at the end of subclause (iii) and adding the following after subclause (iii):**

(iv) a sign indicating "This School Bus (Vehicle) Stops At All Railway Crossings" that is installed at an approved location on the rear of the school bus;

**2(2) Section 4 is amended by adding the following after clause (f):**

(f.1) no school bus shall be equipped with overhead luggage racks;

**3 Clause 11(b) is replaced with the following:**

(b) to transport trustees, administrative officers and teachers employed by the school division or district while carrying out their regular duties or attending professional development sessions; and

**Règlement modifiant le Règlement sur les autobus scolaires**

---

Règlement 175/2006  
Date d'enregistrement : le 5 septembre 2006

**Modification du R.M. 465/88 R**

**1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les autobus scolaires, R.M. 465/88 R*.**

**2(1) L'alinéa 4b) est modifié par adjonction, après le sous-alinéa (iii), de ce qui suit :**

(iv) d'un panneau portant la mention « This School Bus (Vehicle) Stops At All Railway Crossings » et fixé, à l'arrière, à un endroit approuvé;

**2(2) L'article 4 est modifié par adjonction, après l'alinéa f), de ce qui suit :**

f.1) il est interdit d'installer des compartiments de rangement supérieurs dans un autobus scolaire;

**3 L'alinéa 11b) est remplacé par ce qui suit :**

b) le transport des commissaires, des agents d'administration et des enseignants qui sont employés par la division ou le district scolaire et qui exercent leurs fonctions habituelles ou qui assistent à des séances de perfectionnement professionnel;